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前言

　　阅读既是理解和吸收语言文化信息的重要手段之一，又是语言文化信息的最便捷的输入源。
我国教育部新制定的全日制义务教育和普通高级中学《英语课程标准》对学生的阅读技能从三级到九
级提出了明确的要求。
在目前国内外的各种英语测试中，阅读理解所占的比重越来越大。
为此，我们特向你推荐“中学英语拓展阅读丛书”（Timed Readings Plus）。
本丛书含有以下3个子系列：社会科学（Social．Studies）、自然科学（．Science）及数学
（Mathematics），由上海外语教育出版社从美国McGraw Hill Glencoe公司引进出版。
社会科学和自然科学各有10个分册，社会科学每册有24课，自然科学每册有25课，每课两篇阅读材料
；数学有5个分册，每册有15课，每课两篇阅读材料。
本丛书语言地道，知识面广，信息量大，能有效训练学生的阅读理解能力，提高他们的阅读速度。
每课的第一篇阅读材料篇幅长400单词左右，侧重训练学生的快速阅读能力；阅读理解题则主要检查学
生是否能在快速阅读后掌握阅读材料中的事实和材料所传达的思想。
每课中的第二篇阅读材料较短，着重训练学生的阅读技巧，如：从上下文中猜测生词的含义，找出作
者的观点，得出中心思想，排列事件顺序，推断作者的论点等。
因此，我们认为它是一套训练学生阅读速度及阅读理解能力并能同时开拓他们视野的拓展型丛书，适
合外国语学校初二及以上年级学生和非外国语学校高中学生课内、外使用。
　　怎样使用本系列丛书呢？
我们有以下的一些阅读策略供大家参考。
　　1．阅读时，要集中注意力。
　　2．用一分钟阅读标题，并思考以下问题：我是否了解这一话题？
我从这个话题中能学到什么？
这个话题引起了我怎样的思考？
　　3．重点阅读文章第一句和最后一句，因为第一句和最后一句往往是作者提出自己观点和总结全
文观点的关键句子。
　　4．快速阅读全文以获得材料所传达给你的信息。
如遇到含有姓名、日期或数字等的内容，你应该放慢速度，以便记住这些内容。
　　怎样才是一个快速阅读者？
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内容概要

　　遨游知识天地学习地道英语　　你听说过环境建筑学吗？
你知道转基因技术基于怎样的原理吗？
我们每天点击的互联网是在哪种巧合下诞生的？
欧洲中世纪城堡中一天的生活是怎样的？
中国古代的造纸术分哪几个步骤？
你一定想知道这些问题的答案吧。
翻开这套“中学英语拓展阅读丛书”，你就走进了一个五彩斑斓的奇妙世界。
　　《中学英语拓展阅读丛书》由外教社从美国著名出版机构麦格劳一希尔（McGraw Hill）公司引进
，语言地道，知识面广，信息量大，是一套既注重培养学生英语阅读能力，又致力开阔他们视野的拓
展型丛书。
整套书编写理念先进，编排设计科学，难度逐级递升，既适合外国语学校及外语特色学校初二至高三
年级的学生使用，也适合普通中学同等水平的学生使用。
　　我们期盼你在趣味盎然的阅读环境中培养阅读能力，邀游知识天地，学习地道英语。
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书籍目录

致学生致老师1 A The Ancient Greek Temple1 B The Greek Revival Style: Architecture for a New Nation2 A
Reginald Fessenden:The Forgotten Father of Radio2 B Orson Welles and The War of the Worlds3 A The Makah
Nation: Whale Hunters3 B The Makah Whaling Canoe4 A The Fifties: Teenagers, Rebellion, and the Movies4 B
Movie Fad of the Fifties= Seeing in 3-D5 A Tycoons and Antitrust Laws5 B Henry Clay Frick= A Mixed Legacy6 A
The Protestant Reformation. Changes in Religion,Changes in Society6 B The Modern Amish= Descendents of the
Anabaptists7 A Pharoah Akhenaten and the Amarna Period7 B The Amarna Tablets8 A Corn in the Legends of the
Sioux8 B Alice Cunningham Fletcher9 A Taos, New Mexico: An Artists' Colony9 B Georgia O'Keeffe10 A Benito
Mussolini: "He Made the Trains Run on Time".10 B What Is Fascism?11 A The Roaring Twenties11 B Vaudeville.
Entertainment for All People12 A Imperial Russia; The Romanovs and Feudalism12 B Peter I and Catherine I1:
The Westernization of Russia13 A Beyond the Factory: Child Labor in the Cities13 B Vachel Lindsay: Poet for
Ordinary People14 A Opera: The Basics14 B Madam Butterfly and Miss Saigon15 A Medieval Maps: Choosing the
Center of the World15 B The Hereford Map16 A African Slavery in America: 1600 -186516 B A Narrative That
Helped to Change the World17 A Ellen Swallow Richards and the Science of Home Economics17 B The
Association of Collegiate Alumnae: Women and Higher Education18 A The Tour de France18 B A Brief History
of the Bicycle19 A Indonesia's Minangkabau19 B A Padang Feast20 A A Debate: The Impact of Prohibition20 B AI
Capone and Eliot Ness21 A Suleiman I, the Magnificent21 B The Suleiman Mosque in Istanbul22 A The Inca
Trail22 B The Nasca Lines23 A The Road to the Oval Office23 B Campaign Funding and the Outcome of
Elections24 A History of Capital Punishment24 B The Debate over Capital Punishment附录　Answer Key
　Reading Rate　Comprehension Score　Comprehension Skills Profile
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章节摘录

　　Beyond the　　Child Labor in the Cities　　At the beginning of the nineteenth century， factory owners
faced few restrictions on the way they ran their businesses. About one-third of their workers were children between
the ages of 7 and 12. Gradually laws intended to develop standards for working children came into being.　　The
first child-labor laws were enacted at the state level and usually focused on both compulsory education and
determining a minimum age for employment. Subsequent laws limited the length of the workday for children.
Pennsylvania， for example， limited the work- day to 10 hours for children under 12. However， government
officials expended negligible （微不足道的） energy on ensuring that businesses compiled with the law. In fact
one group of children was left entirely unprotected by labor laws —— the children of immigrant families.　　By
the beginning of the twentieth century， finishing work provided employment for sig- nificant numbers of women
， particularly those who had recently arrived in the United States. This type of work， also called piecework，
was predominandy womens work and a mainstay of the garment industry. Women sewed baby dresses or mens
neckties from precut pieces of fabric and made the artificial flowers used to decorate hats. Piecework turned homes
into fac- tories that were exempt from the law， and countess children worked long hours alongside their mothers
and older sisters.　　Manufacturers exploited the system shamelessly and paid the lowest wages they could.
Embroidering a silk dress， which was a 10-day job， might generate a five-dollar payment. There was also the
activity called "willowing，" in which workers added more strands to os- trich feathers used on hats to make them
longer， fuller， and more graceful. The first willow- ers were paid 15 cents per inch， but a few months later，
the pay was reduced to 13 cents. Within three years， wiUowers were earning only three cents per inch.　　In
order to survive under these circumstances， pieceworkers had even their youngest children help them. In one
Italian neighborhood， a three-year-old girl helped her mother sew clothes， and a pair of sisters left school at
three oclock in the afternoon， only to make artifi- cial flowers at home until nine or ten oclock at night. In
another instance， a child of eight who had lived in New York for three years had never been to school at all and
could speak almost no English because all she did was work.
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编辑推荐

　　《中学英语拓展阅读丛书》包含社会科学、自然科学和数学三个系列。
社会科学和自然科学各10册，数学有5个分册。
只要坚持每天阅读，你的阅读能力一定会有明显提高。
我们期盼你在趣味盎然的阅读环境中培养阅读能力、遨游知识天地，学习地道英语。
　　《社会科学系列9》为社会科学系列第九分册，适合外国语学校及外语特色学校初中三年级学生
使用。
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